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Who we are

簡介

KPMG China’s US Corporate Tax Services is based in Hong 
Kong. We provide an array of US tax planning and compliance 
services to help multinational clients face the challenges of 
doing business in the US and to achieve tax efficiency in their US 
inbound and outbound operations on transactions involving the 
US.

畢馬威中國的美國企業稅務服務組 (美國稅務組) 設於香港辦事
處。美國稅務組提供一系列稅務策劃和合規服務，協助跨國企業
應對在美國營商的挑戰，和籌划涉及美國的交易運作以達致稅務
效益。

© 2011 KPMG, a Hong Kong partnership and a member firm of the KPMG network of independent member firms affiliated with KPMG International Cooperative (“KPMG International”),  
a Swiss entity. All rights reserved.  © 2011 畢馬威會計師事務所 — 香港合伙制事務所，是與瑞士實體 — 畢馬威國際合作組織 (“畢馬威國際”) 相關聯的獨立成員所網絡中的成員。版權所有，不得轉載。



Why choose us

Big picture perspective
With both an international perspective and locally based personnel, we provide 
practical, real-time US tax advice to help clients establish new ventures, structure 
cross-border transactions, and maintain compliance with US tax rules while keeping 
in perspective the overall potential impact on the global organisation.  

Building long-term value
We can assist with tax planning at any stage of your company’s life cycle  – whether 
you are setting up a distribution network, establishing new operations in the 
US through subsidiary companies, joint ventures or contractual arrangements, 
restructuring current operations or seeking tax-efficient exits from the US market. 

Establishing a competitive advantage
We combine our international perspective with local knowledge to help clients 
capture the benefits of a merger, acquisition, joint venture, restructuring or other 
strategic transaction. From due diligence and the deal structure itself to post-
transaction integration and disposition of unwanted assets, we help identify tax 
efficiencies that can impact the bottom line.  

Collaboration and insight
We collaborate with the global network of KPMG professionals from our audit, 
tax and advisory disciplines — transfer pricing, mergers and acquisitions, tax 
controversy, business restructuring, internal audit, among others — to provide 
coordinated expert advice. 
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我們的优勢

广闊视野
我們的專業團隊具備國際視野，在不同範疇為客戶即時提供務實的美國稅務建
議，協助他們建立新公司、籌划跨境交易和遵循美國稅務規則之余，亦會同時
著眼於集團全球的整體影響。

建立长遠价值
在客户的任何发展階段，不論是建立分銷网絡、通過子公司、合資公司或合同
安排在美国營運新业务、收縮現有业务運作或尋求以具有稅务效益的方式退出
美国市場，美国稅务組都可提供稅务策划方面的協助。

建立競爭優勢势
我們以國際視野與地方經驗，協助客戶在並購、合資、重組或其他策略性交易
取得良好成效。由盡職調查、交易結構以至交易後整合和處置不必要的資產，
我們都能夠協助客戶制定具稅務效益的方案, 從而改善稅後盈利。  

協作與洞察力
我們與世界各地來自不同範疇的畢馬威專業人員合作 – 包括轉讓定價、並購、
稅務爭議、業務重組和內部審計等 – 向客戶提供一站式全面的專業意見。
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Services we offer

The following are just a few examples of the types of services we offer:

•	 Tax compliance services: preparation of US tax returns

•	 Tax provision services: assist with the preparation of the income tax provisions 
where appropriate 

•	 Transaction services: tax due diligence, structuring, and post-transaction 
integration

•	 Inbound investment into the US: tax-efficient structuring of a non-US 
organisation’s investment into the US, including analysis of issues such as US 
permanent establishment, ECI, withholding taxes, inbound financing, FIRPTA, 
branch profits, and earnings stripping

•	 Outbound investment from the US to China: planning regarding anti-deferral 
(CFC, PFIC), and utilisation of foreign tax credits 

•	 Private equity and alternative investments: tax-efficient structuring of 
acquisition, refinance/partial exit and exit structuring 

•	 Foreign Account Tax Compliance Act (FATCA)
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我們的服务范圍

我們提供全面的稅务服务, 其中包括﹕

•	 稅務合規服務﹕制備美國報稅表

•	 稅務撥備服務﹕在適當時就所得稅撥備的工作提供協助

•	 交易服務﹕稅務盡職調查、制定結構和交易後整合

•	 投資美國﹕為準備在美投資的非美國機構建立具有稅務效益的結構，包括就
美國常設機構、實際關聯收入 (ECI)、預提稅、在美融資、《不動產外國投資
稅法案》(FIRPTA)、分支機搆利潤和收益剝離等事宜進行相關分析

•	 美國在華投資 ﹕與反遞延 (受控外國公司 (CFC) 及被動外國投資公司 (PFIC)) 
和外國稅收抵免相關的籌划

•	 私募股權和另類投資 ﹕為收購專案、再融資 / 局部退出和全面退出方案制定
具有稅務效益的結構

•	 《海外帳戶納稅法案》(FATCA)
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Our US Tax team 

If you would like to discuss any aspect of US Corporate Tax, please contact:

Wade Wagatsuma
Seconded Partner 
wade.wagatsuma@kpmg.com
+852 2685 7806

Melissa Asaf
Senior Manager
melissa.asaf@kpmg.com
+852 2913 2553

Vicky Chan
Manager
vicky.chan@kpmg.com
+852 2913 2578

Becky Wong
Manager
becky.wong@kpmg.com
+852 2978 8271

Maggie Cheung
Assistant Manager
maggie.cheung@kpmg.com
+852 2685 7816 

William Lui
Assistant Manager
william.lui@kpmg.com
+852 2143 8726
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美国稅务組成員

如果您對美國企業稅務有任何查詢，請與下列人士聯繫﹕

陳偉德 (Wade Wagatsuma)
合伙人 (借調) 
wade.wagatsuma@kpmg.com
+852 2685 7806

顏善芬 (Melissa Asaf)
高級经理
melissa.asaf@kpmg.com
+852 2913 2553

陳麗霞
经理
vicky.chan@kpmg.com
+852 2913 2578

黃浩欣
经理
becky.wong@kpmg.com
+852 2978 8271

張雅媛
助理经理
maggie.cheung@kpmg.com
+852 2685 7816 

雷启文
助理经理
william.lui@kpmg.com
+852 2143 8726
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Notes 筆記
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The information contained herein is of a general nature and is not intended to address the circumstances of any particular individual or entity. Although we 
endeavour to provide accurate and timely information, there can be no guarantee that such information is accurate as of the date it is received or that it will 
continue to be accurate in the future. No one should act upon such information without appropriate professional advice after a thorough examination of the 
particular situation.
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